
15. ÚNORA PROBĚHLA BESEDA S HASIČEM P. ZDEŇKEM 

VAVREČKOU 
Nejdříve pan Zdeňek dětem vyprávěl o tom, jak je práce hasičů důležitá. 

Potom se šly děti podívat, jak to vypadá v hasičárně. 

 

 

 

                             

                                                                                          

 

 

 

                                                              


